
ΑΡΝΗΘΗΚΕ ευγενικά προχτές ο υπουργός Γεωργίας κ. Κ. 
Σημίτης νο κάνα δήλωση για τουβ αδέσποτους σκύλους σε 
ερώτηση συνεργείου της ΕΡΤ.

Κι έφυγε πριν υ εκπρόσωπος του αάαρι&μήσει τα μέτρα για τους 
σκύλους. Αδέσποτη η... ερώτηση της ΕΡΤ ή η υπομονή του 
υπουργείου για το θέμα των σκύλων εξαντλιήθηκε;; <■


